
lll lililllililllillillill]llil

' 
.',.,,,,,,,, " "''SIL

0185667

owice - Dziedzice, 27.09.20].8 n.

PROTCIKOŁ Z 0GÓ[_NJEGo ZEtsRANJlA AŃcOW OSIED[_A

,,BARBARA" W D[,,lltJ 27 WRZEŚN!A 20].E RoK[.j.

Zgodnie z uchwałą Zarządu Osiedla ,,Barbara" z dnia 05,09.2018 roku - w dniu 27.09.2018 r.

w siedzibie szkoĘ podstawowej nr 2 w czechowicach - Dziedzicach odbyio się ogólne zebranie
mieszkańców osiedla,,Barbara". PrzybyĘch mieszkańców oraz zaproszonych gości: Burmistrza Miasta
i GminY - Mariana Błachuta, kierownika prewencji Straży Miejskiej - Leszka czopka, dzielnicowego
Krzysztofa Jarczoka, członka Rady PoWiatu Panią EWę Kmiecik - WronoWicz oraz członka Rady Miasta,
mieszkańca osiedla ,,Barbara" Łukasza Dobuckiego prżywitał Przewodniczący Osiedla ,,Barbara" -
Andrzej Maj i zaproponował następujący porządek zebrania:

1, Stwierdzenie prawomocności zebrania.
2. Wybór sekretarza zebrania.

3. Prezentacja - szkolenie nt. postępowania wobec ,,Współczesnych zagrożeń'' - j

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu, omówienie wydatków iwykonania zadań.
5. Proponowanie zadań do budżetu osiedla na 2019 rok (uchwała).

6. przegłosowanie upoważnienia do zmian w trakcie roku budżetowego przezzarząd (uchwała},
7. Proponowanie zadań do budżetu gminy na 2019 rok.
8. Wolne wnioski

9. zakończeniezebrania

Mieszkańcy osiedla jednogłośnie zaakceptowali taki porządek zebrania. zgodnie z punktem
pierwszym porządku zebrania przewodniczący na podstaWie listy obecności stwierdzii, źe W zebraniu
uczestniczy 50 mieszkańców, co stanowi wystarczającą liczbę do podejmowania uchwał oraz
do zgłaszania zadań na rok budżetowy 2019. Następnym punktem porządku obrad był wybór
sekretarza ogólnego zebrania mieszkańców osied|a,,Barbara". Kandydaturę Mar.ka Pietrzyka zgłosił
przewodniczący zebrania. w związku z brakiem innych propozycji ż sali wszyscy obecni jednogłośnie
przyjęli WW. kandydaturę.

zebranie rozpoczęto szkoleniem i preżentacją multimedialną przedstawioną przez pana

które dotyczyły współczesnych zagrożeń związanych z klęskami żywiołowymi, możliwościami
reagowania, udzielania pomocy oraz zabezpieczania się na wypadek zagrożeń. Mieszkańcy usĘszeli
o sposobach powiadamiania dzięki współczesnym technolo8iom informacyjnym oraz otrzymali
broszury informacyjne przygotowane przez Urząd Miasta i Gminy czechowice - Dziedzice.

prezentacja została wysłuchana przez zebranych bez podjęcia dyskusji na poruszone tematy.

W oparciu o punkt czwańy przewodniczący przedstawit wykonanie zaplanowanych zadań
W 2018 roĘU wg poniższej listy:

1. Budowa chodnika przy uliry Drzymały.
2. Dofina nsowa nie OSP Dziedzice.
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3, Dofinansowanie imprezy dla dzieci Zapaleńcy 2018.

4. Dofinansowanie zawodów wędkarskich.

5. Dofinansowanie spotkań emerytów (majówka iDżień Kobiet).

6. Dofinansowanie Przedszkoli Publicznych nr 9 i 10 na imprezy dla dzieci.

7. Dofinansowanie SzkoĘ Podstawowej nr 2 (malowanie biura zarządu Ro iemerytóW, Bieg

Olimpijczyka),

8. Budowa lamp oświetleniowych ul. Drzymały iBoczna.
9. Tablica ogłoszeń na ulicy Węglowej.

10. Kosze na śmieci wzdłuż ul. Topolowej.

11. Naprawa łazienki w Starym budynku 5P 2 (rezerwa).

12. Spotkanie integracyjne (Barbórka).

13. lletap przebudowy ul. Traugutta.

14. Park przy ulicy św. Jadwigi- władze miasta starają się o dofina nsowanie ze środków spoza Gminy
w związku z tym prace ruszą W następnym roku. Padła propozycja zagospodarowania części

terenu na Wybieg dla psów,

Trwające inWestycje na terenie osiedla ,,Barbara".
1. Chodnik na ul, Górniczej

2. Budowa nowej przystani kajakowej.

3. TermomodernizacjaPP-10

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie w głosowaniu mieszkańców Osiedla,,Barbara".

Zgodnie z punktem piątym przystąpiono do zgłaszania zadań do budżetu na 2019 rok.

Po dyskusji przyjęto następujący podział środkóW z budżetu 85 041,- złotych:

1. 4000,- zlotych - Dofinansowanie imprez dla dzieci w Przedszkolu nr 10 w Czechowicach - Dz..

z, zooo,- złotYch - Dofinansowanie imprez dla dzieci W Przedszkolu nr 9 w czechowicach - Dz..

3. 3000,- złotych - Dofinansowanie imprezy plenerowej dla dzieci ,,Łapaleńcy 2079".

4, z0o0,- złotych - Dofinansowanie zawodów wędkarskich dla dzieci.

5. 1000,- złotych - Dofinansowanie Chóru Moniuszko.

6. 5000,- złotych - Dofinansowanie oSP Dziedzice.

7.5000,-złotych-DofinansowaniezakupusprzętudlakajakarzyMKSczechowice-Dz.
8, 6000,- złotych - budowa słupa i montaż ośWietlenia na ulicy Nad Białką za Domem Kultury.

9. 6000,- dofinansowanie remontów szkoły SP nr 2 w Czechowicach - Dz..

10. 2000,- złotych - zakup nagród na konkursy i zawody spońowe dla SP nr 2 w Czechowicach -
Dz,

11. 6000,- dofinansowanie 5potkań integracyjnych mieszkańców osiedla ,,Barbara".
1,z, 43 o41,- rezerwa budżetu osiedla ,,Barbara".

W głosowaniu zebrani mieszkańcy jednogłośnie podjęli uchwałę o przyjęciu budżetu na rok2019.
W drugiej uchwale jednogłośnie zebrani mieszkańcy upoważnili Zarząd Osiedla ,,Barbara"

do zgłaszania propozycji zmian zadań w trakcie roku budżetowego w ramach niewykorzystanych

środków finansowych d|a Osiedla ,,Barbara".



Zgodnie z punktem siódmym obrad przystąpiono do zglaszania propozycji zadań do budżetu
gminy na 2Ot9 rok.

].. Dofinansowanie remontu drogi Wewnętrznej W Kolonii lub cel rezerwowy remont lącznika
ulicy 5adoWej.

2. oznakowanie prze,jścia dIa pieszych w okolicach skrzyżowania ulicy Rumana i Królowej .Jadwigi

(bezpieczne dojście pieszych do szkoły).

3. Wyznaczyć przejście dla pieszych w okolicach ulicy Grabowickiej iłącznika do Drzymały,

4. Wyznaczyć przejście dla pieszych w okolicach ul. Nad Białką w pob|iżu przedszkola i Urzędu

Skarbowego - zauważa się w tym rejonie duże natężenie ruchu w kierunku do Przychodni

ilotniska.

Kolejna część zebrania dotyczyła wolnych wniosków idyskusji, W której 8łos zabrali:

1. Pani - zwróciła uwagę na ruch samochodów ciężarowych na ulicyTopolowej
oraz niebezpieczny wyjazd z ulicy bocznej na Topolową na przejście dla pieszych.

Przedstawiciel policji zapewnil że sporządzi wniosek do wydziału ruchu drogowego
o kontrolowanie w/w odcinka drogi.

2. Panowie zwrócili uwagę na cel rezerwowy W sytuacji,
gdy Gmina nie otrzyma własności do ulicy wewnętrznej W Kolonii, która miałaby zostać
naprawiona. celem tym jest remont łącznika ulicy Sadowej, który zostal Wpisany jako

propozycja do budżetu gminy.

3. Pan inni mieszkańcy prosiIi, aby władze gminy zwróciĘ się do energetyki
lubstraży poźarnej o zabezpieczenie niebezpiecznej lampy 8rożącej upadkiem. BUrmistrz

zapewnił, że zwróci uwagę odpowiednim służbom, aby szybko usunąć zagrożenie.
'JednocześnieBModnióslsiędow/wproblemówiopisałpróbyprzejęciagruntówodkompanii

węglowej, które nie zostały zrealizowane z powodu braku zainteresowania że strony władz
kompanii. Dzielnicowy zorientuje się kto jest wtaścicielem lampy iW trybie awaryjnym
powiadomi służby energetyczne i straż pożarną,

4. Pani ; oraz Pani ; wypowiedziały się W sprawie problemu pękających budynków

w Kolonii przy ulicy Górniczej. Po rozeznaniu kosztóW Wykonania ekspenyzy badające.j wpĘw
pojazdów na budynki stwierdzono, że mieszkańcy ni€ są W stanie sprostać takim Wydatkom.

Aby uświadomić problem konserwatorowi zabytkóW stwierdzono, że podczas najbliższego

przeglądu 5 - letniego budynków zostanie 5porządzona opinia o stanie technicu nym budynków

wraz z załączonymi żdjęciami uszkodzeń zostanie przesłana do konserwatora zabytkóW.

5. Pan zwraca uwagę na brak przejścia dla pieszych na ulicy Grabowickiej
w okolicach łącznika z ulicą DrzymaĘ.

6. Dyrektor PP 10 opisuje wzmożony ruch pojazdów na ulicy Nad Białką i brak przejść dla pieszych

w okolicach przedszkola co przekłada się na bezpieczeństwo w ruchu pieszych.

7. Pani osiła w imieniu mieszkańców ulicy Rumana o montaż progów hamujących
2e Wz8lędu na Wzmożony ruch pojazdów i nieprzestrzeganie prędkości przez kierowców.
opisuje problem w ruchu pieszych w okolicy skrzyżowania ulic Rumana i Królowej Jadwi8i oraz
brak chodników co wpływa na zagrożenie w ruchu pieszych szczególnie dzieci uczęszczających

do SP 2,

Kolejnym punktem na który zwróciła uWagę Pani to dokończen!e wzmacniania brze6ów
potoku Wżdluż ulicy Rumana idokończenie związanych z tym pr€c.



Do tematu doiączył się Pan który zauważył, że problem przejścia pieszych

na w/w skrzyżowaniu był kilka razy poruszany.

BM zgadza się z tym problemem iobiecat się nim zająć, a sprawa żostanie też poruszona

na spotkaniu z dyrektorem szkoły. Jeśli chodzi o progi zwalniające to W opinii BM są plusy

iminusy ich stosowania szczególnie halas podczas hamowania i ruszania pojazdóW oraz
przejazdu samochodu przez próg - prosił aby taki wniosek wyrażał wolę wszystkich
mieszkańców aby nie było sytuacji, źe po ich żamontowaniu będą skargi na wzmożony halas

w ich okolicy.

8. Pani także poruszyła problem progów zwalniających prosząc o ograniczenie
prędkości na ulicy Rumana.

9. Pani zwróciła uwagę na bezpieczeństwo ruchu iprzekraczanie prędkości na ulicach
Głowackiego i Grabowickiej.

10. Pan zwraca uwagę na ruch samochodów ciężarowych na ulicy Górniczej.
11, Pan zapytał o możliwość odbioru odpadów zielonych z terenu rabatów osiedlowych.

Na tym zebranie zakończono

K/o

^/^sekreta rz Miasta
Przewodniczący Zarządu

c}Birde

:W,T,
sekretarz ąebrania,e/
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